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             verkleinwoorden 

Van veel zelfstandige naamwoorden kun je een verkleinwoord maken met het 

achtervoegsel -je en -tje. 

een huis een klein huisje 

een stoel een klein stoeltje 

Wanneer komt er –tje achter? 

Achter een woord met een lange klank dat eindigt op een l, n of r. 

kool-kooltje  boon-boontje  haar-haartje 

 

Als de klankgroep eindigt op een korte klank, schrijf je de volgende medeklinker dubbel. 

zo nne tje  ba lle tje 

 

Let op: het verkleinwoord van jongen is jongetje, zonder n. 

Woorden die eindigen op een d of t. Plak er je achter. hond-je kat-je 

Struikelwoord: nestje, vlechtje Je hoort vaak de t niet. Eerst even het gewone woord 

maken: nest vlecht 

Soms is het lastig. Zo zijn maantje en maandje en boortje en boordje allebei goede 

woorden. Dat geldt bijvoorbeeld ook voor radje en ratje en pondje en pontje. Het 

hangt van de betekenis af voor welke je moet kiezen. 

  
De maan schijnt. Nog één maand en dan ben je jarig. 

 

Het maantje schijnt. 
 

Nog een maandje wachten. 

 

Maak van het verkleinwoord eerst het gewone woord: 

  maandje komt van maand: één maand - twee maanden. 

  maantje komt van maan: en daar komt dan tje achter. 

Wanneer krijg je  -pje? Alleen na de letter m.  

 

raam raampje bodem bodempje film filmpje 

 
Na een lange klank, 

gevolgd door een m. 

 
Na een uh-klank zonder 

klemtoon.  
 

 
Je hoort heel klein een 

uh-klank: fillumpje 

 

Maar niet altijd na de m. 

Na een korte klank krijg je:  bom bommetje  lam lammetje 
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